

NEWSLETTER



CARY CHINESE SCHOOL
凯瑞中文学校



April 27th 2024

Highlights

课间注意事项/Important reminders

夏令营/Summer camp & SEP

暑期补课/Summer Chinese class

中文之星截止日期/Star scholarship

华文朗诵比赛截止日期/Chinese recitation competition deadline

周六现场医疗讲座/On-site seminar this Saturday

ACTFL线上讲座通知/ACTFL online seminar

NEWSLETTER



April 27th 2024



课间注意事项及学校规章/Important reminders

近期学校收到高中保洁投诉，厕所里有学生把厕纸弄湿扔到厕所墙上和天花板顶上。之前学校义工在厕所抓到过学生进行了现场批评教育，经过一个月后再次出现了同样情况。学校将采取以下措施，请家长们配合提醒学生。谢谢！

1. 以上情况一经发现将全校通报批评。
2. 由各班老师在上课前提醒学生遵守学校规则和学生守则。
3. 安排交通执勤家长注意课间的厕所情况。
4. 活动课期间安排义工检查厕所。
5. 放学后除了查看教室，也检查厕所情况。

Recently, the school received another complaint about restroom condition after our classes. Students wet toilet paper and threw it on the wall and ceiling of the toilet. Therefore school will take the following measures, and parents are requested to cooperate in reminding students. Thank you!

1. Once a violation is discovered, the entire school will be notified.
2. Teachers in each class will remind students to abide by school rules and student codes before class.
3. Arrange parents on traffic duty to pay attention to the restroom situation between classes.
4. Arrange volunteers to check the restroom during the activity class.
5. In addition to checking the classroom after school, the restroom condition will also be checked.

Enroll now!



CARY CHINESE SCHOOL
凯瑞中文学校



Summer Camp

Location: Panther Creek High School



Dates: 6/17 - 8/16/2024



Highlights

- Open to all students from PreK to Grade 8
- Tailored Chinese culture classes
- Outdoor/indoor activities including basketball, soccer, tennis and dance
- Specialized courses like Science Olympiad, Coding for Kids, and creative arts
- Delicious lunch provided daily



Open to Registration

Cary Chinese School

2024 SUMMER ENRICHMENT PROGRAM(SEP)

For Rising 6th Grade to 12th Grade

Instructors are experienced current high school teachers and college students from local universities.



June 17th - August 16th

Monday to Friday, 9:00 AM - 12:00 PM

Panther Creek High School



- Creative English Writing
- Pre-Algebra, Algebra, Geometry
- SAT, ACT Prep
- Honors & AP Prep: Chemistry, Physics, Biology

Prepare for standard exams, math competitions, and AP exams while gaining deeper subject understanding



**DON'T MISS OUT ON THIS OPPORTUNITY
TO EXCEL ACADEMICALLY AND HAVE FUN!**

Please visit
<https://www.carycs.org/2024-summer-enrichment-program.html> for more information



NEWSLETTER



April 27th 2024



中文暑期补课/Summer Chinese Classes

需要暑假中文补课跳级的同学，我们现在正式招生：暑假15周的补课快班。每周两次课，每次一小时。上课时间我们一起商量再定。学费是\$300/每位小朋友。有兴趣的同学请联系教务长王媛微信号。



花朵朵
阿塞拜疆



扫一扫上面的二维码图案，加我为朋友。



中文之星奖学金开放申请，截止日期：**April 30, 2024**

Applications for CCS Star Scholarship are open, deadline: **April 30, 2024**

详情请看网站/Please see the website for details!



NEWSLETTER



April 27th 2024



THIS WEEK

讲座通知: 4/27 本周六上午 11:00-12:45 在 3604 教室将 有几位医学院学生介绍医学院 申请以及有关心脏病知识的讲 座，欢迎大家报名参加!

Seminar this Saturday: 4/27 This Saturday morning from 11:00 to 12:45 in classroom 3604, several medical students will give lectures on pathways to medical school and knowledge about signs of heart attack and stroke. Everyone is welcome to attend! Please scan QR code to register!



华文朗诵比赛截止日 期/Chinese recitation competition deadline

各位家长们注意啦! 朗诵比赛报名**24号**截止，没有准备好视频的家长请尽快通知班级老师报名，以便学校获得最终人数。如果没有mp4视频也可以使用其他格式，如发给老师YouTube链接。

Registration for the recital competition closes on the **24th**. Parents who have not prepared a video should notify their class teacher to register as soon as possible so that the school can obtain the final number. If you don't have mp4 videos, you can use other formats, such as sending the teacher a YouTube link.

NEWSLETTER



April 27th 2024



ACTFL 线上讲座（转发自全美中文协会） **ACTFL Online Seminar（Reposted from** **National Chinese Association）**

近年来，不少学生、家长关注双语印章，中文学校也逐渐从海外的测试系统转为美国本土测试系统。由ACTFL研发的AAPPL测试是美国主流语言测试。这一期的华文大讲堂，我们特邀ACTFL唯一指定测评机构LTI的两位专家为大家介绍ACTFL测评系统的背景、标准、价值，以及如何在家就能方便地参加考试。时间：5月6日（星期一）西部下午5-6点/东部8-9点。扫描QR码注册。

In recent years, many students and parents have paid attention to the bilingual seal, and Chinese schools have gradually switched from overseas testing systems to American local testing systems. The AAPPL test developed by ACTFL is a mainstream language test in the United States. In this issue of the Chinese Lecture, we have specially invited two experts from LTI, the only designated assessment institution of ACTFL, to introduce the background, standards, and values of the ACTFL assessment system, as well as how to take the exam conveniently at home. Time: Monday, May 6th, 5-6pm PT/8-9pm EST. Scan the QR code to register.

转发自全美中文协会
Reposted from
National Chinese
Association

Fireside Chat with Don

A Dialogue with Youth & Parents about Volunteer, Career and Personal Growth



Saturday April 27th, 2024 7PM (TBD)
Zoom Meeting ID: 693 074 6583
Passcode: 2024

Don Greene

Managing Director
National Donor-Advised Fund Executive
Bank of America

Don has uniquely woven his career to help clients with charitable giving needs while also successfully supporting social and community development via philanthropic, nonprofit, and social entrepreneurship activities.

Join us for an insightful conversation about youth development through volunteer.

Moderator:

Daniel Lu

CSAUS National Youth Leadership Council

Guest Speaker:

Lilly Zhou

CSAUS Youth Advisor

Pre-registration is preferred: <https://tinyurl.com/nylc001>
or scan the QR code below



"The best way to
FIND YOURSELF
is to lose yourself
in the **SERVICE** of others."
-Gandhi

NEWSLETTER



家长值勤/WEEKLY PARENT'S DUTY

8:20 – 9:10AM & 9:50 – 10:00AM

马立平中文IA冯老师班家长/CHL IA CLASS PARENTS

高中生志愿者注册 HIGH SCHOOL VOLUNTEERING



Like & Subscribe to CCS YouTube channel



	2/10	Closed-Chinese Spring Festival (2/10)
6	2/17	
7	2/24	
8	3/2	
9	3/9	
10	3/16	
11	3/23	
	3/30	Closed – Spring Break
12	4/6	
13	4/13	
14	4/20	
15	4/27	
16	5/4	
17	5/11	Last Day of Spring Semester



NEWSLETTER



赞助商

OUR SPONSORS




CARY FAMILY
EYE CARE



TRIANGLE
BADMINTON & TABLE TENNIS

華星在綫
ChinaStaronline.com

SERVICES

- 中国签证 Chinese Visa
- 护照、旅行证 Chinese Passport & Travel Doc
- 公证 Notary
- 海牙认证 Apostille
- 各国证件照 ID Photo
- 中英翻译 Translation



NMLS#254895

Cathy Yang
Loan Officer
919-561-3458
cathy.yang@gmccloan.com
North Carolina#I-206363
Georgia #2155746
www.gmccloan.com

licensed in 48 States with Multiple Business Locations
Corporate Headquarter: 1350 Bayshore Hwy, STE 740
Burlingame, CA 94010





Will Dixon
Founder and Managing Director
919-358-8718
wdixon@elitepathedu.com



Praus Dentistry
DENTISTRY WITH INTEGRITY



Buy or Sell Houses?
Call Maggie Li **Realtor®**
919-656-5688
原美国公校教师, 深谙学区房

